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PROTOKÓŁ nr XI/11  
 
z XI  sesji Rady Miejskiej Żerkowa odbytej w dniu 14 grudnia 2011 roku w godz. od 1400 – 1520 
w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Żerkowie przy ul. Adama Mickiewicza 5.    
 

XI  sesja Rady Miejskiej Żerkowa została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 z dnia  
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2001 r. Dz. U. nr 142, poz. 1591 ze 
zmianami). 
W sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan 15 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 
Ponadto w sesji udział wzięli:   

1. sołtysi gminy Żerków   
Lista obecności stanowi załącznik nr  2  do niniejszego protokółu. 
oraz: 

2.   Jacek Jędraszczyk    - Burmistrz Miasta i Gminy Żerków, 
3. Bronisława Rogacka  - Skarbnik Gminy Żerków, 
4. Kasper Ekert   - wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jarocińskiego, 
5. Zygmunt Meisnerowski  -  radny Rady Powiatu Jarocińskiego, 
6. Przedstawiciele mediów:  - „Gazeta Jarocińska”, Życie Jarocina. 

Porządek obrad XI sesji Rady Miejskiej Żerkowa wraz z  zaproszeniami i materiałami sesyjnymi 
przesłano radnym pocztą w dniu 5 grudnia 2011 r.    
 
Punkt l - Otwarcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Żerkowa Pan Grzegorz  Andraszak o godz. 1400 otworzył  
XI sesję Rady Miejskiej. Powitał Burmistrza Miasta i Gminy Żerków, radych Rady Miejskiej 
Żerkowa, sołtysów oraz przedstawicieli lokalnych gazet i pracowników Urzędu. 
 
Punkt 2 – Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, tak więc Rada jest władna 
podejmować prawomocne uchwały. 
 
Radna Barbara Królak opuściła salę obrad. 
 
Punkt 3 - Przedstawienie porządku obrad sesji. 
Przewodniczący poinformował, że Burmistrz Miasta i Gminy Żerków zwrócił się z wnioskiem  
o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Jarocin zadania 
z zakresu publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Żerków, który wcześniej został 
przedstawiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady. 
Przewodniczący uwzględniając zgłoszony wniosek przedłożył propozycję porządku obrad XI 
sesji Rady Miejskiej Żerkowa w następującym brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
5. Interpelacje i zapytania radnych.   
6. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na  X sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
7. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie: 

1) przyjęcia i powierzenia zadania  w zakresie realizacji wychowania przedszkolnego, 
2) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Miejsko-Gminnego Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Żerkowie oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania, 
3) wprowadzenia zmian do budżetu  na rok 2011. 
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8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
9. Przedłożenie projektu budżetu  na rok 2012 i Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Żerków na lata 2012 - 2016. 
10. Wolne głosy, wnioski i komunikaty.   
11.  Zamknięcie obrad sesji.    
 
Radni Rady Miejskiej Żerkowa przyjęli porządek obrad większością: 13 głosów „za”,  
0 „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” przy 14 radnych na sali obrad. 
/Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokółu/. 
 
Punkt 4 - Przyjęcie protokołu z obrad  X sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
Uwag nie wniesiono. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokółu z poprzedniej sesji 
(bez odczytywania). 
W wyniku głosowania protokół z X sesji  Rady został przyjęty jednogłośnie: 14 głosów „za”,  
0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
 
Punkt 5 -  Interpelacje i zapytania radnych.      
Radny Wojciech – czy był pozytywny odbiór całości robót sali w Chrzanie? 
Radny Zdzisław Paluszkiewicz – czy Burmistrz lub pracownicy Urzędu rozmawiali   
z właścicielami gruntu przy Urzędzie Pocztowym w Żerkowie na temat wykupu i przeznaczenia 
go pod parking? 
Przewodniczący Rady – w jaki sposób Urząd jest przygotowany do akcji „Zima”? 
  
Punkt 6 - Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na X sesji Rady Miejskiej       

Żerkowa. 
Powyższe sprawozdanie przedstawił przewodniczący Rady Pan Grzegorz Andraszak na podstawie 
materiałów opracowanych dla radnych. Sprawozdanie Rada przyjęła bez uwag, stanowi załącznik  
nr 4 do protokółu. 
 
Punkt 7 - Podjęcie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie:  

1) przyj ęcia i powierzenia zadania  w zakresie realizacji wychowania przedszkolnego, 
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
14 radnych na sali  w trakcie głosowania.  
Uchwałę Nr XI/70/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 14 grudnia 2011 r. w sprawie przyjęcia  
i powierzenia zadania  w zakresie realizacji wychowania przedszkolnego, przyjęto jednogłośnie: 
14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
Uchwała Nr XI/70/11  stanowi  załącznik nr 5 do protokółu /. 
 
Radna Barbara Królak powróciła na salę obrad.  
 

2) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Miejsko-Gminnego Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Żerkowie oraz szczegółowych warunków jego 
funkcjonowania, 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. Powiedział, że projekt 
uchwały był przedmiotem dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady przy 
współudziale przedstawiciela Powiatowej Komendy Policji w Jarocinie.   
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
15 radnych na sali  w trakcie głosowania.  
Uchwałę Nr X/71/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 14 grudnia 2011 r. w sprawie trybu  
i sposobu powoływania i odwoływania członków Miejsko-Gminnego Zespołu 
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Interdyscyplinarnego w Żerkowie oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania, przyjęto 
jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głów „wstrzymujących się” . 
Uchwała Nr XI/71/11  stanowi  załącznik nr 6 do protokółu /. 
 

3) wprowadzenie zmian do budżetu na 2011 rok, 
Przewodniczący poprosił Skarbnika Gminy Panią Bronisławę Rogacką o przedstawienie  
projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że ogółem  zwiększa się budżet po stronie: 

• dochodów do kwoty   35.197.770,63  zł 
 z tego: 

- dochody bieżące w kwocie     33.133.860,86 zł 
 - dochody majątkowe w kwocie      2.063.909,77  zł 
Podkreśliła, że dochody obejmują także  dotacje celowe na realizację zadań z zakresu 
administracji rządowej w wysokości 5.562.819,- zł; na realizację zadań w drodze umów lub 
porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego w wysokości 105.000,- zł oraz 

dotacje i środki zewnętrzne w wysokości 2.159.301,51 zł 
• wydatków do kwoty   41.961.770,86  zł 

 z tego: 
 - wydatki bieżące w kwocie      31.311.970,86  zł 
 - wydatki majątkowe w kwocie    10.649.800,-     zł 
Wydatki obejmują w szczególności: 

1) wydatki na realizację zadań z  zakresu administracji rządowej i innych zleconych odrębnymi 
ustawami w wysokości        5.562.819,-      zł 

2) wydatki na realizację zadań realizowanych w drodze umów lub porozumień między 
jednostkami samorządu terytorialnego w wysokości       142.524,14     zł 

3) wydatki na programy finansowane z udziałem środków pomocowych w tym z Unii 
Europejskiej 9.446.806,20    zł 

4) zmniejszono rezerwę ogólną do kwoty 50.000,00 zł a rezerwa celowa pozostała w wysokości 
90.000,- zł 

Skarbnik Gminy przedstawiając projekt uchwały wyjaśniła, że Wojewoda Wielkopolski 
zawiadomił o zmniejszeniu dotacji przeznaczonej na remont drogi z kwoty  380.000,- zł na 
321.097,- zł. Zmniejszono plan dochodów o kwotę 58.903,- zł. Wojewoda zmniejszył także 
dotację celową o kwotę 6.728,- zł w dziale 852.  
Przyjęto od Starostwa w Jarocinie kwotę 10.000,- zł na zakup pompy dla OSP Żerniki. 
Zmniejszono także dochody własne o kwotę 63.000,- zł, ponieważ OSP Żerków środki 
bezpośrednio przekazało na zakup sprzętu. W dziale 801 – Oświata zwiększono dochody  
o 11.000,- zł – odpłatność za obiady na stołówce w Żerkowie a w dziale 854 zwiększono 
dochody o 15.000,- zł, ponieważ wzrosło w stosunku do planu zainteresowanie wyżywieniem 
podczas obozów. 
Dokonano  przesunięć po stronie wydatków kwot w planie budżetu: 

� w dziale 010 - zmniejszono plan na usługach a zwiększono plan na opłacenie energii, 
� w dziale 600 - zaoszczędzono środki na remontach dróg w kwocie 138.903,- zł  

i przesunięto na   opłacenie energii, 
� w dziale 700 - zwiększono plan o 20.000,- zł na opłaty dot. rozgraniczenia gruntów  

w miejscowości Żerniki, Miniszew, Prusinów i Laski, 
� w dziale 750 - przesunięto w ramach działu kwotę 10.000,- zł ze składek ZUS na 

remont serwerowi w UMiG Żerków, 
� w dziale 751 - dokonano drobnych przesunięć w celu właściwego wykonania planu, 
� w dziale 754 - zmniejszono plan o 53.000,- zł na zakupy inwestycyjne. Przesunięto 

kwotę 1.000,- zł z usług na opłaty ubezpieczenia samochodów OSP, 
� w dziale 801 -  zwiększono  plan wydatków o kwotę 36.000,- zł. 
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Rozdział 80101- przeniesiono na składki ZUS- 3.000,- zł, przeniesiono na zakup komputerów 
dla szkoły Chrzan- 13.000,- zł. 
Rozdział 80103- przeniesiono na wypłatę dodatków mieszkaniowych i wiejskich dla nauczycieli 
1.200,- zł oraz dokonano korekty ZFŚS na 2011 r. -2.240,- zł. 
Rozdział 80104- przeniesiono na ZFŚS 380,- zł- korekta odpisu na 2011 r. i zakup kserokopiarki. 
Rozdział 80110- przeniesiono ZFŚS 4.500,- zł- korekta odpisu na 2011 r. 
Rozdział 80113- przeniesiono na ZFŚS 30,- zł- korekta odpisu na 2011 r.; zwiększono  
(z dochodów rozdział 85412) i przeniesiono (z rozdziału 85412 wydatków) na  
§ 4300- 25.000,- zł koszty dowozu dzieci do szkół i gimnazjum. 
Rozdział 80114- przeniesiono na wynagrodzenia bezosobowe- umowa zlecenie za doradztwo  
w projekcie systemowym oraz korekta odpisu na ZFŚS na 2011 r.- 150,- zł (przeniesienia 
pomiędzy paragrafami w rozdziale 80114). 
Rozdział 80148- przeniesienia związane z korektą odpisu na ZFŚS na 2011 r. 170,- zł. 

� w dziale 851 - drobne przesunięcia w ramach działu. 
� w dziale 852 - zmniejszono  plan o 50.000,- zł w dodatkach mieszkaniowych. 

W rozdziale 85214 nie uwzględniono 20% udziału własnego na realizację zadania: zasiłki 
okresowe- zwiększenie o 16.008,- zł. Konieczność zabezpieczenia środków na powyższe zadania 
spowodowało ograniczenie wydatków w rozdziale 85219 i 85228 

� w dziale 854 - zmniejszono  plan o 10.000,- zł  
Rozdział 85401- przeniesiono na wypłatę dodatków mieszkaniowych  
i wiejskich, wynagrodzenia, składki ZUS i fundusz pracy - przejście nauczyciela  
z kl. „0” na świetlice (nauczyciel do 31.10.2011 r. był na urlopie dla poratowania zdrowia) 
Rozdział 85412- przeniesiono 20.240,- zł na rozdział 80103 i rozdział 85401. 
Rozdział 85417- przeniesienia na ZFŚS 23,93- korekta odpisu na 2011 r. 

� w dziale 900 - zwiększono  plan na opłacenie energii: oczyszczalnia ścieków  
o 50.000,- zł,  zakup kontenera 5.000,- zł oraz na oświetlenie uliczne 55.000,- zł. 

Rozdział 90003- zwiększono plan o 2.600,- zł na opłacenie składek ubezpieczeniowych 
samochodów i ciągników UMiG Żerków. 
Skarbnik gminy podkreśliła, że przedstawione  zmiany są niezbędne w celu prawidłowego 
wykonania budżetu. 
Przewodniczący poinformował Sołtysów, że zmiany wprowadzone do budżetu zostały 
omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady i jeżeli mają uwagi, to prosi o ich zgłoszenie. 
Radny Bogdan Bożejewicz – czego dotyczy zwiększenie planu w dziale 700 dotyczące 
rozgraniczenia gruntów w miejscowości Żerniki, Miniszew itp.? 
Burmistrz – chcemy uregulować stronę prawną własności Gminy, z których wynikają kwestie 
sporne, jeżeli chodzi o Laski dotyczy to gruntów proponowanych do poszerzenia drogi, która  
w pewnym odcinku się zwęża, dlatego chcemy, aby grunty były oznaczone kamieniami 
granicznymi. 
Wobec braku dalszych uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały  
w obecności 15 radnych na sali  w trakcie głosowania.  
Uchwałę Nr XI/72/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 14 grudnia 2011 r. w sprawie 
wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok, przyjęto jednogłośnie: 15 głosów „za”,  
0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
Uchwała Nr XI/72/11  stanowi  załącznik nr 7 do protokółu /. 
 
Punkt  8 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych: 
1) radnego Wojciecha Rasia – Burmistrz wyjaśnił, że w trakcie sesji Sekretarz Gminy 

poinformował, że uzyskano dokument pozwolenia na eksploatację Wiejskiej Sali  
w Chrzanie. Uroczyste otwarcie nastąpi po Nowym Roku. Burmistrz kontynuując zaprosił 
wszystkich radnych i nauczycieli wf-u  ze szkół podstawowych a także społeczność lokalną 
w celu uczestniczenia w uroczystości oraz zobaczenia obiektu. Podkreślił, że będzie jeszcze 
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kontrola sali przez instytucję, która dofinansowała do budowy. Sala jest ładna, można na niej 
wiele dyscyplin uprawiać i każdy może z tego skorzystać, 

2) radnego Zdzisława Paluszkiewicza – rozmowy przeprowadzono, ale właściciele przedstawili 
ofertę w cenach warszawskich, na co gminę nie stać. Spróbujemy temat ponowić, ale nie 
wiem jaki osiągniemy rezultat. Poinformował także o dodatkowym terenie, który zostanie 
oznaczony jako parking  przy ulicy Kościelnej w Żerkowie (prawa strona jadąc pod górkę  
w kierunku „GS”, teren w pełni oświetlony, 

3) Przewodniczącego Rady – znowu można powiedzieć, że zima nas zaskoczyła, ponieważ na 
początku  występują oblodzenia zwłaszcza na naszych górkach, a Powiat nie miał żadnego 
dyżuru. Doszło do kilku kolizji na drogach powiatowych. Po interwencji posypano odcinki 
dróg, na których wychodzi zamróz. Gmina Żerków posiada sprzęt, aby prowadzić „Akcj ę 
Zima 2011/12”. Burmistrz podkreślił, że na terenie gminy są drogi o IV kategorii 
odśnieżania. Staramy się, aby drogi były przejezdne i w miarę posiadanych środków  
i możliwości technicznych reagujemy odwrotnie. Wszystkie drogi na wzniesieniach są 
posypywane w pierwszej kolejności, zwłaszcza przed i za skrzyżowaniami. Dzwonić można, 
komórka pracownika ds. dróg Pana Zenona Maciudzińskiego jest dostępna. Na razie 
wszystko jest sprawne, jesteśmy bogatsi o jeden nowy ciągnik z pługiem, który będzie 
niezbędny przy odśnieżaniu dróg gminnych. Myślę, że powiat będzie tak reagował jak  
w ubiegłym roku, kiedy na wybrane odcinki dróg podnajmował ciężki sprzęt okolicznych 
rolników i to się sprawdziło. Liczyliśmy, że powiat po trudnej ubiegłorocznej zimie podzieli 
niektóre odcinki  dróg, ale do tego nie doszło. Mamy nadzieję, że tegoroczna zima będzie 
łagodniejsza. Wykaz dróg Gminy i Powiatu jest w Internecie i można się z nim zapoznać 
oraz z innymi sprawami dotyczącymi drogownictwa. 
 

Punkt  9 – Przedłożenie projektu budżetu  na rok 2012 i Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta i Gminy Żerków na lata 2012 - 2016. 
Przewodniczący poinformował, że przed każdym z radnych na stole zostały przedłożone 
broszury z projektem budżetu na rok 2012 i Wieloletnią Prognozą Finansowa Miasta i Gminy 
Żerków na lata 2012 – 2016. Przewodniczący poprosił radnych, aby dokonali wstępnej analizy 
otrzymanych materiałów. W związku z tym zaproponował wspólne posiedzenie komisji Rady na 
dzień 22 grudnia, a obrady sesji na dzień 29 grudnia 2011 r. o godz. 11.00. ..Wybrałem godzinę 
wcześniejszą, aby stworzyć możliwość uczestniczenia w ostatniej sesji roku 2011 radnym 
powiatowym, którzy w tym samy dniu o godz. 14.00 mają zaplanowane obrady sesji powiatowej. 
Zaproszenia formalne na posiedzenie komisji i sesji zostaną Państwu przesłane. 
 
Punkt  10 – Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
Przewodniczący poprosił wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Kaspra Ekerta o zabranie głosu. 
Pan Kasper Kart w imieniu Rady Powiatu oraz radnych powiatowych z gminy Żerków złożył 
gorące i serdeczne życzenia  - radosnych Świąt Bożego Narodzenia i wszelkiej pomyślności  
w pracy samorządowej i życiu osobistym w Nowym Roku 2012, jeżeli nie będzie mógł 
uczestniczyć w ostatniej sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
Burmistrz – I etap inwestycji kanalizacji w Chrzanie dobiega końca, ale czekamy na decyzję  
z nadzoru budowlanego. 
Radny Janusz Szóstek – podziękował radnym powiatowym za przyznanie środków na zakup 
pompy dla OSP Żerniki, a zwłaszcza radnemu Zygmuntowi Meisnerowskiemu za pilotowanie 
sprawy. 
Radna Barbara Króla – zwróciła się z prośbą do radnego powiatowego Zygmunta 
Meisnerowskiego o wsparcie w sprawie udrożnienia burzówki, cieków wodnych, naprawy drogi 
powiatowej i chodnika w Przybysławiu oraz o przybliżenie jakie są możliwości, żeby te zadania 
w przyszłości zrealizować. 
Radny Powiatu Jarocińskiego Zygmunt Meisnerowski – na dziś nie mogę udzielić odpowiedzi, 
ponieważ jesteśmy przed sesją budżetową i nie wiadomo jakie będą założenia końcowe. 
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Burmistrz – dobrze , że radna Pani Barbara Królak przypomina o swoim terenie. Przypominam 
też Dyrektorowi Zarządu Dróg  o tych zadaniach, ale i o kolejnych np. o drodze Żerków – 
Dobieszczyna. Droga ta jest o fatalnej nawierzchni, siada, są widoczne muldy. Ustawiono znak  
o niebezpieczeństwie, ale podobna droga jest, jadąc z Raszew z górki do Przybysławia, są to 
tematy, z którymi musimy występować do Powiatu. Burmistrz był pełen obaw, aby na tych 
odcinkach nie doszło do jakiegokolwiek zdarzenia. 
Przewodniczący przedstawił dwa pisma z OSP w Dobieszczyźnie  w sprawie zakupu nowego 
samochodu strażackiego oraz remontu pomieszczeń w świetlicy wiejskiej z przeznaczeniem na 
pomieszczenie dla druhów i sprzętu OSP w Dobieszczyźnie. 
Burmistrz – w przyszłorocznym budżecie zaplanowano środki na remont świetlicy wiejskiej i to 
zadanie jest realne przy pozyskaniu środków pomocowych. Przy okazji remontu sali można 
dokonać modernizacji dachu nad wskazanymi pomieszczeniami. Natomiast o zakupie 
samochodu możemy pomarzyć, chyba że pozyskamy środki pomocowe. Myśleliśmy o zakupie 
używanego wozu od zaprzyjaźnionej holenderskiej Gminy Aa en Hunze, ale nie ma takiej 
możliwości, ponieważ oni są po wymianie wszystkich pojazdów. Odnośnie budżetu mamy 
wytyczne, żeby prowadzić racjonalną i oszczędną gospodarkę finansową i na razie nie ma takiej 
możliwości. 
Radna Maria Sołtysiak – kiedy zostanie wykonane oświetlenie na Urbanowie? 
Burmistrz – pozostawiono to na kolejny rok. 
Radny Janusz Szóstek – powrócił do tematu związanego z usuwaniem skutków po 
powodziowych. Podjęliśmy decyzję o dofinansowaniu w tym roku Gminnych Spółek Wodnych 
w kwocie 15 tys. zł. Na dzień dzisiejszy Spółki wykonały dobrą pracę w porozumieniu  
z dzierżawcą Gospodarstwa Rolnego Panem Karlińskim, któremu należy podziękować. 
Oczyszczono kanał Żerniki i ciek wodny, który idzie w stronę Chwałowa. Dlatego należy się 
zastanowić czy na kolejny rok budżetowy  zaplanować większą  kwotę z przeznaczeniem na 
spółki wodne. Pierwszy etap udrożnienia cieku wodnego zrealizowano i II etap  należy wykonać 
nie czekając na kolejną powódź. 
Radna Barbara Królak – Pan Kupijaj złożył pismo z prośbą o wycinkę drzew, które zarastają 
rowy od Lutyni. Radna poprosiła o pilotowanie sprawy i pomoc w szybkim załatwieniu przed 
nadejściem zimy. 
Radny Janusz Szóstek – w związku z uchwalaniem projektu budżetu zaproponował 1 zł od 
podatku przeznaczyć na dofinansowanie Spółek Wodnych, bo jest efekt jej działania. 
Radny Wincenty Bogaczyk – wyjaśnił, że uzyskanie dofinansowania zależy od ceny żyta, która 
w tym roku jest bardzo wysoka (składka musiałaby być podwyższona prawie o 100%).  
Podwyższymy składkę podatku, ale musimy przy tym brać pod uwagę sytuację rolników, żeby 
było ich stać na opłacenie podatku i składek do spółek wodnych. 
Burmistrz – odnośnie dopłaty zaproponowanej przez radnego Szóstka są to sensownie wydane 
pieniądze, bo przy udziale trzech udziałowców, tj. gminy, spółki oraz Marszałka czy Wojewody 
można coś zrobić. Burmistrz zachęcił do zwrócenia uwagi na rowy przy drodze w kierunku 
Chrzana, które ciągle pracują. Jest to przykład jak powinna wyglądać gospodarka wodno- 
ściekowa. Mogę tylko podziękować Panu Bogaczykowi, który czasami zamęczyłby nas tematem 
spółek wodnych, ale jest to potrzebne, bo są odtworzone cieki wodne. Burmistrz dodał, że  
w niektórych miejscach w gminie rowy od 30 lat nie były udrożniane. 
Przewodniczący Rady – myślę, że świadomość nas wszystkich rośnie z dnia na dzień, z roku na 
rok i musimy wspierać dobre inicjatywy, a tym bardziej jak służą dużej grupie ludzi. 
Wiceprzewodnicząca Rady -  Burmistrzu do kogo zgłosić się odnośnie zatoczki przy ulicy 
Kościelnej, na której stoją zaparkowane samochody a mieszkańcy nie mogą dojechać do swojej 
posesji? 
Burmistrz – muszę sprawdzić czyja to własność, gdzie się kończy pas drogowy i czy należy to 
do Powiatu? 
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Przewodniczący Rady – zwrócił się w kilku słowach do sołtysów, składając w imieniu swoim  
i radnych „życzenia wszelkiej pomyślności, zarówno w życiu osobistym, jak i w pracy, aby nasza 
współpraca odbywała się jak najlepiej, abyście Państwo z tej sali wynosili większość dobrych 
 i korzystnych informacji, wszystkiego najlepszego!” 
Burmistrz – dołączając  się do składanych życzeń świątecznych życzył „również od siebie  
i wszystkich pracowników dobrej współpracy a dla rodzin wiele radości i spokoju, wszystkiego 
dobrego!” 
 
Punkt  11 – Zamknięcie obrad sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący  Rady podziękował wszystkim za 
udział i zakończył o godz.1520 XI sesję Rady Miejskiej Żerkowa. 
 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA:                                                     PRZEWODNICZYŁ: 
Teresa Szablewska      Przewodniczący Rady Miejskiej            

Żerkowa  
 

/ - /  Grzegorz Andraszak 
 
 
 


